

操作说明

太阳能运动传感器灯的工作原理

在白天，太阳能电池板包括与此太阳能安全灯转换成电能充电电池板。

使用这种存储的能量，LED灯(包括CD在这个太阳能安全灯)在夜间自动打开时，运动检测。

当电池充满电时，这款太阳能安全灯可以点亮180次，每次持续34秒，总计1.7小时。

该灯与内置的PIR (被动红外) 传感装置一起工作，该装置连续扫描热源在其检测范围内移动。

一旦热源(如人或汽车)在该区域被切断，灯立即自动打开，照亮您的路径，步骤，天井，门廊或任何您选择的安全，方便和安全。当移动热源停留在检测范围内时，灯保持亮。

选择太阳能移动灯的位置

How Your Solar Motion Sensor Light works

During the day, the solar charge panel included with this Solar Security Light converts sunlight into electricity recharging the battery.

Using this stored energy, the LED lights (included in this Solar Security Light) turn on automatically at night when motion is detected.

When the battery is fully charged, this Solar Security Light can light up to 180 times when on for 34 seconds at a time for a total of 1.7 hours.

The light works with a built-in PIR (Passive Infra Red) sensing device which is continuously scanning for heat-source moving in its detection scope.

Once a heat-source (such as a human or a car) is detected in that area, the light switches on immediately and automatically to illuminate your pathways, steps, patios, porches or anywhere you select for safety, convenience and security. The light remains on while the moving heat-source stays in the detecting scope.



太阳能PIR传感器灯

SOLAR PIR SENSOR LIGHT



使用手册

user's manual

产品参数：

[产品名称] 太阳能PIR传感器灯
[供电方式] 太阳能充电
[产品材质] 黑色亚克力+ABS塑料
[适合场景] 别墅、庭院、景区、广场
[功能] 三功能



三挡照明模式：

第一档工作模式

1.不在感应距离内，熄灯状态；有人靠近时感应强光；人离开30秒自动灭灯。

第二档工作模式

没人来的时候弱光；有人靠近时感应强光；人离开30秒自动灭灯。

第三档工作模式

产品-50%亮。1分钟保持，1分钟后开始递减亮度，递减到60分钟亮度保持10%不变。

ON按钮：遥控功能启动按钮

OFF按钮：产品关闭

产品分为遥控跟非遥控两种款式，一般型号内写有遥控的才是遥控款，本产品有过冲过放保护功能，产品电量低至不会亮后，请您暴晒1-2天后再使用。使用时请点击 "ON" 重新启动产品。再调节档位。

Product parameters:

[product] solar induction street light
[power supply] solar charge
[product material] black acrylic + ABS plastic
[suitable for scene] villa, courtyard, scenic spot, square [work] three functions

Third gear lighting mode:

first gear working mode

1. Not within sensing distance, lights out state; Sensing glare when someone approaches; People: leave 30 seconds to automatically turn off lights,

Second gear working mode

Low light when no one comes; Sensing glare when someone approaches; People leave 30 seconds to automatically turn off lights.

Third gear working mode

Product - 50% bright. Hold for 1 min. After 1 min, start decreasing brightness, decrease to 60 min. Brightness remains unchanged at 10%. ON on: remote function start on OFF on: product off

Products are divided into remote control and non remote control two styles, - like models with remote control is the remote control, This product has the function of overshoot and overshoot protection. After the product power is low, it won't light up. Please use it after exposure for 1 to 2 days.

When using, please click "ON" " Restart the product. Readjust the gear.